



نورة طاي الله

نوع العمل: كتاب ثقافي

الكاتب: نورة طاع الله

تصميم الغلاف: كوكي أنور

تعبئة وتنسيق: منى وجيه

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

متى سقطت لا تخاف من سقطتك هذه فقد تكون الفرصة والخطوة الناقلة التي تنقل من عالم الى عالم أخر وقد تكون سقوطك هذا خير لك فيه الفرج والشيء المنتظر طويلا

When you fall, do not fear this fall of yours; it may be the opportunity and the transitional step that moves you from one world to another, and this fall of yours may be for your own good, bringing relief and the long-awaited thing.

لستقوطك هنذا أن يخدمك كثيرا ويدعمك ولكن متى استغلت سقوطك واشتغلت عليه

Your fall can serve you a lot and support you, but when you take advantage of your fall and work on it.

بسهولة لك أن تنهض ليس كما تعتقد أنها صعبة أو حتى مستحيلة فهو أمر سهل لا يستغرق لا وقت ولا جهد ولا غيره يكفي أنك تريد النهوض ولا تستسلم

It's easy for you to get up, not as you think it's difficult or even impossible. It is something easy that requires no time, effort, or anything else. It is enough that you want to get up and do not give up.

كلنا نسقط ليس لمرة واحدة وانما لعديد المرات وعند كل مرة نقف وننهض ومع كل وقوف ونهوض نقوى ونكبر ونثبت كل وقوف ونهوض الذي لم نتوقعه وتكون أكثر وأكثر فيكون الذي لم نتوقعه وتكون نقلتنا التي أردنا واستبعدناها

We all fall, not just once but many times, and each time we stand up and rise. With each standing and rising, we grow stronger, bigger, and more resilient, making what we didn't expect become reality, and achieving the breakthrough we desired but thought was unlikely.

https://larewaia.blogspot.com/?m=1

ان السعوط أكبر دافع ومحفز على أنك تنهض النهوض الثابت.

Falling is the greatest incentive and motivation for you to rise steadily.

هنساك مسن يعتقد أنسه لازال مستلقيا علسى الأرض كما سقط في حين أنه نهض وهو يقاوم ويواجه بنفس المكان لكنه نهض لم يبقى مرميا من سقوط يظن أنه أسير بقلبه الا أننا نرى أنه واقف وهو يرى عكس ذلك

There are those who believe that he is still lying on the ground as he fell, while in fact he has risen, resisting and confronting in the same place. Although he has risen, he is no longer lying as if captured by his heart, yet we see

him standing even though he perceives the opposite.



من سقط واستسلم ليس له الاستلام الكلي وانما واستسلامه هذا قد دفعه بقوة الى النهوض وهو لهم يلاحظ أن لازال الحبل يربطه بالبقعة التي سقط فيها

Whoever falls and surrenders does not experience complete surrender; rather, this surrender has forcefully pushed him to rise, and he has not noticed that the rope still ties him to the place where he fell.

ستوطك هو من يجعلك تنهض تأكد من ذلك وابدأ من مركز السقوط تتجاوزه ويصبح بينك وبينه سماء وأرض

Your fall is what makes you rise; be sure of that and start from the point of your fall, surpass it, and then it will become a vast distance between you and it.

لا تخف من أنك تسقط لأنك ستسقط يوما لا محالة وانما اجعل خوفك على أنك تبقى في مكانك وهنا الخوف شجاعة ستقف معك وترفعك عاليا.

Do not fear that you will fall, for you will inevitably fall someday; rather, let your fear be that you remain in your place. And here, fear becomes courage that will stand with you and lift you high.